
      d. 11. juni 2014 

 

Hej Gitte 

 

Som lovet sender jeg noget på skrift vedr. vores oplevelser med Anders' behandling. 

 

Det er ingen hemmelighed, at det har været hårdt for ham at træne især den sidste del af forløbet, men han har gjort 

det, fordi han vidste, at det var nødvendig for at opnå resultater. For at give ham lidt pauser har vi derfor ladet ham få 

fri, når vi har holdt ferier. 

 

De øvelser, som har været mindst populære er dem, som har taget lang tid eks. bolden i snor. 

De fysiske øvelser og dem, hvor IT kunne bruges, var bedst for ham. 

 

Som det afsluttende møde også viste, er der sket mange gode forbedringer. 

Eksempelvis; næsten ingen hovedpine, meget bedre koncentration i skolen og ved lektielæsning. Større mod til at løse 

skriftlige opgaver i skolen. Bedre selvstændighed ved lektielæsning. 

Anders kunne sikkert have fået mere ud af behandlingsdelen, som omhandlede studieteknik, men det var, hvad han 

kunne rumme på daværende tidspunkt.  

Vi er også klar over, at tingene sker lidt efter lidt, i takt med Anders' øvrige udvikling. Denne behandling tror vi har 

været med til at få Anders videre, til at blive et helt menneske, så hans angst/frustration gradvis bliver mindre, over 

det han ikke kan. Nu tror han mere på, at han kan lære. 

 

Venlig hilsen og tak for godt samarbejde  

 

Birthe Holmgaard Jensen 

 

 


